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Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-05-08 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2024, nr 625 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2024-05-08, kl. 18.00-20:00 På Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Jonas Holmgren, Asbjörn Grövlen, Anders Stjerndahl och Anette Önerud. 
Från StOF-kansliet: Cecilia Westström.  
 
Frånvarande:  Lena Buhre 
 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Anders förde denna gång protokoll. Protokollet ska granskas av Monica.  
 

3. Årsavgifter 
Monica och Cecilia drog en kort bakgrund till punkten. Frågan om höjd årsavgift och 
förändrad modell har varit på gång tidigare men skjutits upp. 
 
Nuvarande modell för beräkning av årsavgiften till StOF baseras på vuxna anmälda vid 
DM Lång + Medel året innan avgiftsåret. En alternativ modell skulle kunna baseras på 
alla vuxna unika stockholmare (medlem i medlemsförening) som är varit anmäld på alla 
tävlingar i Sverige från distriktsnivå och uppåt för perioden 1 nov - 31 oktober innan 
avgiftsåret. 
 
Vi diskuterade också hur kanslipersonalen finansieras idag, och att en höjning av 
årsavgiften skulle innebära att tex ungdomsaktiviteter skulle kunna få sänkta avgifter. 
Största intäkter styrs av hur mycket vi tävlar, via OF bidraget. 
 
Vi diskuterade under punkten också möjligheter att öka våra intäkter med att söka 
projektpengar. 
 
Beslut: Ta upp frågan om årsavgiften på ordförandeträffen, bland annat i form av 
gruppdiskussioner. Dra först en bakgrund. Beslut för 2025 måste tas innan 
novemberkonventet. 
 

 
4. Kompassriktning 2030 

Från årsmötet föreslogs: 
- Styrelsen ska tillsammans med klubbarna enas om kort- och långsiktiga mål 
- Styrelsen ska lägga fram förslag för att öka antalet orienterare 
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I diskussionen om kortsiktiga mål pratade vi om att det kan vara lättare att formulera 
prioriterade aktiviteter än mål i dess egentliga mening. 
Vi diskuterade också kansliets och styrelsens roll i kompassriktning 2030. Kan ledorden 
Samordna, Inspirera, Utbilda och Underlätta (Anders förslag) vara till någon hjälp? 
Jonas kom med inspel till hur vi kan bli fler: behöver vara enklare att delta, vi måste 
synas bättre och bli duktigare på att ”suga in folk”. 
 
Enighet fanns i att kommunikation/information samt rekrytering är viktiga områden. 
 

5. Best practices 
Tre huvudområden har identifierats som förslag: 
1. Hållbar ungdomsverksamhet 

2. Hur arbeta mot skolorna 

3. Hållbar vuxenorientering 

Vi pratade om att låta nyckelpersoner/ordföranden från några föreningar få inleda och 
prata om sina viktigaste erfarenheter på ordförandeträffen. 

 
6. Medskick till StOF 

Efter en stunds diskussion fastande vi för dessa prioriterade punkter att jobba vidare 
med: 

• Sommarlägret – ska vi övergå till att ha ett mindre antal fasta platser vi alltid 
återvänder till? 

• Erbjuda Basic banläggarträffar för mer ovana banläggare av ungdomsbanor. 

• Upprätta och utveckla kommunikationsplaner. 

• Sprida best practices. 
 

7. MTBO i Stockholm 
Anders och Joakim tar fram en verksamhetsplan under hösten för hur vi kan växa inom 
MTBO. En del av detta kan vara att öka samarbetet mellan klubbarna. 
Viktigt att hålla ögonen öppna för projektpengar. Utveckling och utbildning är nyckelord 
vid ansökan. 
 
En fråga är MTBO:s del på O-ringen i Stockholm. Hur kommer MTBO in i planeringen? 
Med tanke på arenor, tillgång till mark med mera. Planering behöver börja tidigt. 
 
 

8. Ordförandeträffen 3 juni kl 18-20 
Tre huvudområden identifierades: 

• Årsavgiften. Kommer ta ca 40 min 

• Kompassriktning 2030 och best practices 

• Medskick till StOF (och SOFT) 
 
 

9. Kommande möten 
 

• Styrelsemöte – 21 maj (Obs ny dag) 
Ordförandeträff - 3 juni 
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• Styrelsemöte – 26 augusti (digitalt) 

• Styrelsemöte – 23 september 

• Styrelsemöte – 21 oktober (digitalt) 

• StOF konventet – TBD 

• Styrelsemöte – 18 november 

• Styrelsemöte – 9 december 
 

10.   Avslutning 
  Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 20:00. 
  


